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Online 

 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Inge Mikkelsen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus 

Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

Mette Løgstrup, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 

 

Medlemmer forældresiden: 

Morten Leth, formand 

Mette Grove Andersen, forældrerepræsentant 

Mette Harder, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, næstformand 

Iben Schneevoigt, suppleant 

 

Afbud fra: 

Jesper Iversen, forældrerepræsentant 

Mette Hoff, forældrerepræsentant 

 

 

 
 

Emne Hvem Referat 
 

Dagsorden   

1.  

Åbning og eventuelle punkter til 

eventuelt. 

Formand  

2.  

Nyt fra elevrådet 

  

3.   

 Status på Covid i dagtilbud og skole 

LS 
IM 

Vi løsner på  
Bl.a på vask af legetøj 
Åbningstiden bliver godt brugt- på vej til normal. 
Fortsat ekstra vikartimer 
Hvad mener bestyrelsen vedr. de ekstra penge, der ikke 
er blevet brugt på bleer m.m. i lukningsperiode? 
Pengene går til formidagsmadder. 
 
Al personaletid med børn. 
 
Overlevering af kommende rulbørn- aftalt med skole 
 
Skole: Fra regler til dømmekraft-dog stadig en del 
retningslinjer. 
 
På vej mod en todeling fremfor klassegruppering af 
udearealer 
 
Sidste to uger inden ferien- tættere på normalen, alle på 
skolen. 
 



Morgensang? Hvordan- amfiscene? Arbejder på 
muligheder. 
Afslutning for 6.klasserne? Vi arbejder på en 
ramme;stjerneløb. Forsøger at nå hen mod en normal. 
 
Spændende at følge hvor meget vi bringer med videre 
af erfaringer. 
God forældrefeedback. 
 
SFO: ca.halvdelen af børnene om eftermiddagen 
 

4.     Næste skoleårs planlægning LS Vi lægger os tæt op af dette skoleårs planlægning - med 
just. 

Vil muligvis eksperimentere med morgenstart. 
Morgenopstart i klassen - herefter 
morgensang-prøvehandlinger kommende skoleår. 

Arbejder med få-lærerprincip, men det er en 
udfordring at få dækket fagene med få lærere, hvorfor 
enkelte klasser vil have flere lærere-fokus på faglighed. 

KRAI-særligt væsentligt med gennemgående voksne i 
løbet af dagen. 

Skoleårets indsatser 20_21: 

SKIILS, Udeskole år 3, Faglig 
kapacitetsopbygning-Design/håndværk,PLF-Professionel
le læringsfællesskaber, 

Forældrekalender- ønske at dette fortsætter.  

Eftermiddagsarrangementer med mødepligt- ikke alle 
forældre har bakket op om dette. Påvirker klassens 
fællesskab. 

Forældremøde for kommende skolebørn lå dette år i 
februar - fremadrettet vil dette ligge i efteråret. 

2 uger før ferie meldes nye lærere som udgangspunkt 
ud til forældre. 
 
 
 
 

5. 1  Forsøg med formiddagsmad og 
eftermiddagsmad i dagtilbuddet. 

 Udskydes til næste gang 

5.2 Nyt punkt 

Handleplaner for vi lærer sprog 

 Fra udviklingsforløb 
Evaluering af børnehavens egen handleplan 
Fokus på sprogstrategier som både børn og voksne 
kender 
 
-Tema for en mdr.af gangen 
-Videoklip som del af sparring 
-Brug for megen koordinering 
-Pæd.fin gå på mod 



-Sprogkonsulenten evaluerer på data sammen med 
børnehaven 
 
Spørgsmål om hvorvidt man kan se forskel på børnenes 
sprogfærdigheder afhængig af, om de kommer fra 
anden børnehave. - For få børn til at konkludere noget 
her- men klar data på, at flere børn lærer mere. 

6.     Kalendere for kommende skoleår. 
forslag til bestyrelseskalender 
vedhæftet. 

 Se bilag 
 

- Klokken 17- som forslag til bestyrelsesmødets 
starttidspunkt- et ønske om at dette ikke bliver 
normen. 

- Obs på at huske det længere bestyrelsesmøde i 
opstarten, med plads til mere info til nye 
medlemmere- evt. skoleårets 2.bestyrelsesmøde 

- Virtuelle møder? Måske en mulighed for kortere 
møde, hvor det er nødvendigt at tage relativt 
hurtigt stilling til et bestemt tema 

-  Vigtigt at have styr på, hvilke repræsentanter, 
der deltager ved forældremøderne. Dette skal vi 
nå at aftale. 

- Forældremøde i børnehaven for kommende 
skolebørn i kalenderen november 

 
7.     Status på kandidater og 
opstillingsmøde 

 

Formand-
en 

Ingen henvendelser. 
Opsøgende arbejde så vi kan få opstillet mindst 4 
kandidater. 
Formanden appellerer til at alle tænker ind i denne 
udfordring.  
Brev er sendt ud til forældre med info vedr. 
bestyrelsesarbejdet. 
Opstillingsmøde 8.juni 17-18 
 
-Opslag op i børnehaven + vuggestuen, hos 
købmanden, på Byens facebookside 
-Flyer på hvert rum i børnehaven + skole 
-Seddel på spejlet, hvor forældre vasker hænder? 
-Enkelt fokuseret besked på intra, hvis der ikke sker 
noget i løbet af et par dage. 
 
Morten & Malicca tager opgaven. 

8.     Status på skolemad LS  
Madordning via børnehaven stopper.LS kontakter 
Egebjerg vedr. en ordning efter ferien. 
 

9.     Evt. og Punkter til kommende 
møde 

 Nedgang af timer 
Bestyrelsens accept af at der ansøges om nedgang i 2 
klokketimer for 4-6.klasse. Dispensation for et år ad 
gangen. Forkortet skoledag. 
 
Nyt møde 24.juni 
Med let anretning 

Punkter til kommende møde  Frokostordning på bestyrelsesmøde i juni ( Inge) 
Lærerplaner 
 
-Beslutning vedr. eftermiddagsmad i Børnehaven 
- Antal rul fremadrettet 
- Hvordan arbejder vi med at styrke forældresamarbejde 
i KRAI? 
 
Nye datoer for bestyrelsesmøder meldes ud. 
 



Corona-drøftelse og feedback fra forældre vedr. 
håndtering omkring forældrefri zoner. 
 
 

 

 


